
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 36 RvO van 

Mevrouw A. Poelstra-Bos van D66, mevrouw K. de Groot van Student en Stad en 

mevrouw Y. Menger van Stadspartij 100% voor Groningen over het mogelijk maken 

van magneetvissen. De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

1. Is het college bekend met de werkwijze van de gemeente Amsterdam? 

Ja, wij zijn bekend met de werkwijze van de gemeente Amsterdam. 

 

2. Is het college het met de indienende fracties eens dat magneetvissen effectief 

kan zijn in het schoonhouden van de grachten als aanvulling op het werk van de 

gemeente zelf? Hierbij ook gelet op het feit we onze beperkte ambtelijke capaciteit 

zorgvuldig moeten inzetten. 

Nee, wij zijn het niet met u eens. De kosten voor het schoonhouden van de diepen 

zitten hem niet in de eerste plaats in de hoeveelheid materiaal die op de bodem ligt.  

Het gaat vooral om de inzet van de werkboot en het personeel. De hoeveelheid afval 

die door magneetvissers opgehaald wordt is daarbij ook maar een fractie van het 

totaal. Met de werkboot worden bijvoorbeeld grote hoeveelheden fietsen naar boven 

gehaald. Daarnaast zorgt magneetvissen voor afval en slib op de oever dat vervolgens 

weer opgeruimd of schoongespoten moet worden.  
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3. Is het college het daarnaast met de indienende fracties eens dat de acties die e 

Groningse magneetvissers houden voor goede doelen (voor o.a. Voedselbank 

Groningen en baby met hersentumor) van waarde zijn voor onze gemeente? 

Ja, wij waarderen de inzet van al onze inwoners voor goede doelen, niet alleen van 

magneetvissers. Er blijven gelukkig meer dan genoeg andere manieren over om je in te 

zetten voor een goed doel. 

 

4. Is het college bereid om te onderzoeken op wat voor manier magneetvissen ook 

in onze gemeente toch mogelijk kan zijn, bijvoorbeeld door middel van een verplichte 

cursus & vergunning, of alleen toestaan in bepaalde zones? 

Nee, zoals eerder mondeling toegelicht in het politiek vragenuur op 8 februari van dit 

jaar, zijn wij geen voorstander van magneetvissen. Zie ook vraag 2. Magneetvissen 

kan tot onveilige situaties leiden omdat op de bodem kabels en leidingen liggen en 

soms ongesprongen explosieven. Er is risico op het opvissen van explosieven, het 

verstoren van cultureel erfgoed, het beschadigen van bruggen en sluizen en 

verrommeling. Dit vergt inzet van handhaving. We hebben onze handhavers hard 

nodig op andere onderwerpen en geven daar prioriteit aan. 

Om onduidelijkheid te voorkomen hanteren we voor de hele gemeente hetzelfde 

beleid. Er geldt overal een verbod op magneetvissen. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


